
 

Huittisten kaupunki  Pöytäkirja 
Elinvoimatyöryhmä 
    
 
Kokous  4/ 2018 
Aika 26.9.2018  klo 17:00 – 19:30 
Paikka Survosen Konepaja, Nanhiantie 8, Huittinen 
Läsnä   

Pj Martin Ylikännö  Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupungin valtuuston puheenjohtaja 

Jyrki Peltomaa   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Janne Survonen  Konepaja Survonen Oy, G20  
Esa Lehto  Sähköliike E. J. Lehto Oy, Huittisten Yrittäjät ry 
Susanna Hirsikangas  HiMa Catering oy, Vampulan Yrittäjät ry 
Jari Lehmusvaara Satafood Kehittämisyhdistys ry 
Hanna Moisio  Satakunnan ammattikorkeakoulu   
  

Kokouksen alussa Alueviestin ja Lauttakylän lehden toimittajat haastattelivat elinvoimatyöryhmää lehtijuttua varten.  

1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17:00 ja todettiin läsnäolijat. 

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

 Hyväksyttiin työjärjestys. 

3§ Pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Susanna Hirsikangas ja Esa Lehto. 

4§ Elinkeinopoliittisten tavoitteiden asettaminen 

Suomen Yrittäjien Elinkeinopoliittinen mittaristo (ELPO) kyselyssä nousi esiin tarve tehdä erikseen 

elinkeinopoliittisia tavoitteita, jotka kaupunki ja yrittäjät asettavat yhdessä. Kaupungin strategiassa 

elinkeinopoliittisilla tavoitteilla on jo iso rooli. Kaupungin strategia on uusittu vuonna 2017. Vuosittain 

talousarvion yhteydessä päätetään seuraavan vuoden painopisteet strategian toteuttamisessa. 

Tavoitteiden toteutumista seurataan tuloskortteilla talousarvion seurannan ja tilinpäätöksen 

yhteydessä.  

Edellisessä kokouksessa päätimme, että elinvoimatyöryhmä asettaa omia elinkeinopoliittisia 

alatavoitteita hallituksen ja valtuuston tavoitteita tukemaan. Päätimme, että tässä kokouksessa 

käymme keskustelun haluamistamme tavoitteista, jonka pohjalta elinvoimajohtaja tekee esityksen 

seuraavaan kokoukseen.  

Keskustelussa nousi seuraavat asiat:  

 Digitaalisuus yrityspalveluissa, voisimmeko parantaa palveluiden saavutettavuutta.  

 Yrityspalvelut halutaan pitää omissa käsissä 

 Uskalletaan tehdä joustavia ratkaisuja maankäytön suhteen ja rakennuslupapalvelut pitäisi 
olla nopeita.  

 Valmiiksi kaavoitetun tonttivarannon kasvattaminen 



 

 Hankintakoulutusta pitäisi olla enemmän.  

 Suositaan markkinakartoituksia hankinnoissa 

 Kestävää hankintapolitiikkaa kannattaisi viedä eteenpäin. Esim. huomioidaan ympäristöasiat 
ja työllistämispolitiikka hankinnoissa.  

 Joukkoliikenteen palvelutason säilyttäminen 

 2-tien liikenteen sujuvoittaminen 

 Yritys- ja asuinalueiden profilointi ja erilaistaminen 

 Työvoiman saatavuuden tukeminen 

 Halutaan seurata myös yrityspalveluiden käyttöä 
 

5§ Muut asiat 

Liikenne- ja viestintäministeriön asetusluonnoksessa maanteiden ja rautateiden runkoverkosta ja 
niiden palvelutasosta Satakunnan osalta maanteiden runkoverkkoon kuuluisivat maantiet valtatie 2 
Helsinki-Pori, valtatie 8 Turku-Pori sekä valtatie 12 Rauma-Tampere-Lahti-Kouvola ja rautateiden 
runkoverkkoon rataosuudet Tampere-Rauma sekä Kokemäki-Pori. Rataosuudet Tampere-Rauma ja 
Kokemäki-Pori on profiloitu tavaraliikenteen raideyhteyksiksi. 
 
Sekä valtatie 2 ja 12 kuuluvat palvelutasoluokkaan 1, jossa turvataan pitkämatkaisen liikenteen hyvä ja 
tasainen matkanopeus. Nopeusrajoitus on pääsoin vähintään 80 km/h, moottoriteillä 120 km/h. Tiellä 
on turvallisia ohitusmahdollisuuksia säännöllisin välein ja liittymien määrää on rajoitettu. Huittisten 
osalta asetusluonnos on hyvä, eikä vaadi meiltä lausuntoa.  
 
Työttömyysaste elokuun lopussa oli 5,8% ja muuttotappio -67 henkeä.  
 
Sasky järjestää yhdessä kaupungin ja Huittisten Yrittäjien kanssa yrittäjien tuotekehittäjän 
erikoisammattitutkinnon Huittisissa. Koulutukseen on ilmoittautunut 14 henkeä ja vielä mahtuisi 
osallistujia mukaan.  
  
Kaupungin hankintapolitiikkaan kuuluu, että pyrimme järjestämään ennen tarjouspyynnön 
julkaisemista keskustelutilaisuuksia yrittäjille, jossa käydään läpi tulevan hankinnan 
hankintamenettelyä ja kriteereitä. Viime aikoina olemme järjestäneet kaksi tilaisuutta. Toinen koski 
kuorma-autojen ja maanrakennuskaluston vuokrauspalveluja kuljettajineen puitejärjestelynä ja toinen 
oli vammaispalvelulain ja sosiaalihuoltolain mukaisia kuljetuspalveluita.  

 

6§ Seuraava kokous 

Päätettiin pitää seuraava kokous 31.10. 2018 klo 17:00 Pellonpuiston koululla. Opinto-ohjaaja Tanja 

Sairila ehdotti meille aiheeksi yrittäjyyskasvatusta.  

  

7§  Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:30.  

Pöytäkirja tarkastettu 31.10.2018 

 

Martin Ylikännö  Riikka Peippo 

Puheenjohtaja  Sihteeri 

 

 

Susanna Hirsikangas Esa Lehto 


